

Närvarande: Josephine Snäll, studerandehuvudskyddsombud  
Katarina Hälleberg, studentombud, Gefle studentkår  
Anna Andersson, biblioteksassistent, HiG  
Åke Wallin, representant ATM, HiG  
Path Lindgren, serviceledare, HiG  
Marie-Louise Holmberg, studentkurator, HiG

Förhindrade: Kerstin Åberg, samordnare pedagogiskt stöd, HiG  
Liza Bratt, samordnare lika villkor, HiG  
Per-Erik Söderberg, representant AUE, HiG

Marie-Louise hälsade alla välkomna.

Katarina Hälleberg utsågs att justera protokollet.

### **1. Föregående protokoll**

Föregående protokoll, 2016-09-15, gicks igenom.

- Studentkåren tog upp att de vill vara delaktiga, i de delar som rör studenterna, när det gäller översynen av högskolans styrdokument.
- Kårstyrelsen har fått information om möjligheten att söka pengar för P6. Eventuellt finns intresse. Katarina och Josephine tar frågan ett steg till och informerar även föreningarna.

### **2. Protokoll – Skyddskommitté**

Protokollet från skyddskommitténs möte den 29 september 2016 gicks igenom.

Vid skyddskommitténs möte togs upp att endast frågor av strategisk karaktär ska lyftas i skyddskommittén. Det pågår en översyn av hur arbetsmiljöarbetet vid HiG ska systematiseras. I avvaktan på att rutiner tas fram för hur arbetsmiljöfrågorna ska sorteras fortsätter gruppen Arbetsmiljö- student sitt arbete och noterar även frågor om den fysiska arbetsmiljön i protokollet. Dessa frågor hänskjuta inte till Skyddskommittén och återfinns i protokollet under punkten "fysisk arbetsmiljö" och tas med till skyddsronden. När det gäller var de psykosociala arbetsmiljöfrågorna för studenter ska lyftas avvaktas rutin för detta. När det gäller schemaläggning och litteraturlistor ska detta ses över via det styrdokumentprojekt som pågår.

### **3. Representant från AUE**

AUE har utsett Per-Erik Söderberg som representant i gruppen. Per-Erik är förhindrad att delta vid dagens möte och har troligtvis även svårt att komma med till nästa möte den 1 december. Per-Erik har i ett mejl kort berättat att han har sin hemvist på avdelningen för religionsvetenskap med intresseområde sekularisering och integration.

### **4. Skydds rond för studenter**

Under november månad ska en skydds rond för studenter genomföras. Maria Strand har kontaktat Josephine för att få förslag på dagar. Josephine efterlyser utbildning/information

för studerandeskyddsombuden. Josephine kontaktar Marie Säll, arbetsmiljösamordnare vid HiG om detta. Josephine undrar även över om det endast är studerandehuvudskyddsombudet som deltar i skyddsronen. Josephine vill veta om även studerandeskyddsombuden ska närvara under rondan. I dagsläget finns inga studerandeskyddsombud utsedda men Josephine vet att det finns intresse för uppdragen. Frågan om skyddsronens sammansättning tas även den med Marie Säll. Vi pratade om vilka lokaler/platser som skyddsronen bör besöka: Biblioteket, matsäcksmatsalarna, datasalarna, studieplatser, restaurang/café och allmänna utrymmen.

### **5. Studentenkät – arbetsmiljö**

Marie-Louise informerade om att akademicheferna vill inkomma med synpunkter på enkäten. Synpunkter har framkommit om att akademitillhörighet bör läggas till. Synpunkter från akademicheferna skickas till Maria Strand. Marie-Louise och Maria kommer efter det att synpunkterna inkommit sätta sig ner och ta ställning till enkätens slutliga version.

Åke tog även upp frågan om hur vi når ut till så många studenter som möjligt. Skulle Blackboard kunna användas? Anna tar med sig frågan till Learning-center.

Enkäten behöver marknadsföras via de informationskanaler som Högskolan och kåren har att tillgå.

### **6. Anonyma tentor**

Marie-Louise informerade om att systemstöd för anonyma tentor nu är infört. Så gott som alla salstentor vid ATM och flera av salstentorna vid AUE kommer från 1 november att vara anonyma. AHA fortsätter tillsvidare med manuell hantering av anonyma tentor. Marie-Louise informerade även om att ett arbete pågår för att en enhetlig hantering när det gäller utlämning av tentor där studenterna efterfrågar tentamensgenomgångar. Från och med november kommer även tentor skrivna vid AUE att lämnas ut i Studentcentrum.

### **7. Resultatrapportering**

Marie-Louise informerade om att försök görs på vissa kurser när det gäller resultatrapportering. Resultatrapporteringen innebär att lärarna själva kan rapportera resultat i LADOK. Tanken är att detta ska leda till en effektivisering och snabbare hantering av inrapportering av resultat.

### **8. Gävle Pride**

Punkten utgår då Liza Bratt var förhindrad att delta vid dagens möte. Frågan tas inte vidare till nästkommande möte utan aktualiseras igen när det är dags att planera inför Gävle Pride 2017.

### **9. ANDT**

Marie-Louise informerade om att:

- AMADEUS nu är igång
- planering för utbildning i AAS (ansvarsfull alkoholservering) är igång. Utbildningen kommer att genomföras under mars månad 2017.

- Studenthälsans hälsovägledare, Tina Skagerlind har gått utbildning i rökavvänjning. Studenthälsan kan nu erbjuda studenter som vill sluta röka stöd och hjälp.
- evenemang/föreläsning kring alkohol planeras för vårterminen 2017. Tina Skagerlind kommer att samarbeta med studentkåren kring detta.

## 10. Övriga frågor

Marie-Louise informerade om att stresshanteringskurs för studenter nu är igång samt att flera studenter är intresserade av att göra hälsoprofiler.

## 11. Fysisk arbetsmiljö

- Ljudnivån i biblioteket diskuterades. Förslag på "sluss" med bakgrundsljud
- Ventilationen i biblioteket fungerar dålig. Anna vet att frågan är lyft hos Akademiska hus och att det finns en ansökan om pengar för att bygga om ventilationen. När detta kan ske är dock oklart.
- Oordningen i klassrummen avseende återställande av möbler efter avslutat användande togs upp igen. I skyddskommitténs protokoll uppmanas cheferna att lyfta detta på respektive akademi vid lämpligt möte.
- I hus 99 är dörrarna till handikaptoaletten svåra att öppna. Dörrarna är tröga för alla, men det är förmodligen svårt för en person med ett fysiskt funktionshinder att öppna dem. Path tar hand om frågan.
- Path tar upp att samordnaren för pedagogiskt stöd, Kerstin Åberg efterlyst förvaringsskåp till studenter. Detta är nu ordnat i hus 31, plan 5. Kerstin har fått nycklarna. Reservnycklar finns hos Lokal- och service.
- Katarina tar upp att det vid någon/några föreläsningar på ekonomiprogrammet bokats för små salar vilket gjort att studenter varit tvungna att sitta i trappor och utanför föreläsningssalen. Katarina tar upp frågan med utbildningsledaren.

Vid protokollet

  
Marie-Louise Holmberg

Justerat

  
Katarina Hälleberg

